
Macondon hallituksen huhtikuun kokous 8.4.2014. 

Paikka: Metsätalon Unicafé 

Paikalla olivat: Maikki Järvi, Fanny Nummi, Eeva Kiisseli, Meri Mononen-Matias, Karoliina 

Saarinen ja Kerttu Kaikkonen (HYAL). 

 

1. Kokous avattiin klo 9.16. 

2. Kokous todettiin lailliseksi ja päätäntävaltaiseksi. 

3. Kerttu Kaikkonen esitteli HYALin toimintaa ja kertoi ajankohtaisista asioista HYY:ssä. 

4. Ulkoministeriön työelämävierailun järjestelyt ovat hallinnassa, ilmoittautumisia on tullut jo 

kiitettävästi. 

5. Patentti- ja rekisteröintihallituksesta oli tullut palautetta hakemuksesta rekisteröidyksi 

yhdistykseksi. Kaikki oli muuten kunnossa, mutta sääntöjä tarkistettiin jonkun verran ehdotusten 

mukaan ja säännöt lähetetään korjattuina patentti- ja rekisteröintihallitukseen. 

6. ALKU:n sitseihin 11.4 osallistutaan lähinnä varaamalla tila (tehty siis jo aikaisemmin), 

taloudenhoitaja ja vara-pj menevät paikalla, mutta lähinnä ALKU hoitaa järjestelyt.  

7. Käytiin läpi sitä miten mayojen uudenvuoden juhlat (2.4.) olivat sujuneet. Juhlat olivat kaikin 

puolin menestys, mutta tulevaisuuden juhlia varten opittiin, että valmistelu voitaisiin aloittaa vähän 

aikaisemmin ja hallitummin. 

8. Macondon ilmoitustaulu Maailman kulttuurien laitoksella kaipaa päivitystä, pj katsoo mitä asian 

eteen kannattaisi tehdä. 

9. Tulevien tapahtumien suunnittelua: 

- Ensi syksyn Humanisticumin fuksiaisissa Macondo järjestää Makulan rastin, tätä 

pitää alkaa jossain vaiheessa suunnitella.  

- Suomi-Meksiko -seuralla on elokuvaprojekti, jonka tiimoilta he kysyivät, haluaako 

Macondo olla mukana. Elokuva on dokumentti, joka kertoo Tepehuana-kulttuurista ja 

saa ensi-iltansa luultavasti kesällä. Mietittiin, että Macondo voi auttaa elokuvan 

promoamisessa esimerkiksi facebook-sivuillaan ja blogissa. 

- ICE-maisteriohjelman Brasilia-kurssin loppujuhlat järjestetään 23.4 Uudella 

ylioppilastalolla, Macondo on mukana pitämässä baaria.  

- Alustavasti ollaan mietitty jonkinlaista Latinalaisen Amerikan eläimistöön ja 

mytologiaan liittyvää kurssia, mutta tämä suunnitelma on vasta hyvin alkuvaiheessa.  

10. Seuraava kokous pidetään jälleen aamiaisen merkeissä ti 6.5 klo 9 Metsätalolla.  

11. Kokous päätettiin klo 10.43. 


